



CANADIAN CHIROPRACTIC EXAMINING BOARD
CONSEIL CANADIEN DES EXAMENS CHIROPRATIQUES
230, 1209 – 59 Avenue SE
Calgary, AB T2H 2P6
Email: exams@cceb.ca Fax: (403) 230-3321

It is with great disappointment that we must announce that the spring administration of the CCEB examinations, scheduled for May 30 and 31, 2020, is cancelled.

The COVID-19 pandemic and related public health guidance continues to evolve and change daily. Unfortunately, it has reached the point where it is no longer possible, due to public health restrictions and facility closures, for the CCEB to host the Spring examination administration.

We recognize the significance of the CCEB examinations in the lives of candidates like you who are eager to seek licensure/registration in Canada, and we recognize you will have many questions.

You will find attached a comprehensive FAQ, which we hope addresses your unique concerns about this administration and future examination administrations. Please read it thoroughly and if you have additional questions please email exams@cceb.ca.

Full refunds will be processed in the coming weeks. Please have patience as we work through this process. If you have not received your refund by May 15, 2020 please contact the CCEB.

As always, please keep up to date about the situation and keep safe!

<https://www.canada.ca/en/public-health/services/diseases/coronavirus-disease-covid-19.html>

Nous nous voyons malheureusement dans l'obligation d'annoncer l'annulation de l'administration des examens du CCEB du printemps, prévue les 30 et 31 mai 2020.

La pandémie de COVID-19 et les conseils de santé publique qui en découlent évoluent quotidiennement. En raison des restrictions de santé publique et des fermetures d'établissements, il n'est malheureusement plus possible que le CCEB gère les examens de printemps.

Nous reconnaissons l'importance des examens du CCEB dans la vie des candidats comme vous, qui sont désireux d'obtenir un permis d'exercice / l'inscription au Canada, et nous reconnaissons que vous aurez de nombreuses questions.

Vous trouverez ci-jointe une FAQ complète qui, nous l'espérons, répondra à vos soucis particuliers concernant cette administration et les futures administrations d'examen. Veuillez la lire attentivement. Si vous avez des questions supplémentaires, veuillez envoyer un email à exams@cceb.ca.

Les remboursements complets seront traités dans les semaines à venir. Nous vous prions de patienter pendant que nous suivons ce processus. Si vous ne recevez pas votre remboursement avant le 15 mai 2020, veuillez contacter le CCEB.

Comme toujours, nous vous demandons de vous tenir au courant de la situation et rester en sécurité!

<https://www.canada.ca/fr/sante-publique/services/maladies/maladie-coronavirus-covid-19.html>